

# Referat af Skolebestyrelsesmøde

d. 7. februar kl. **17.30 – 20.00** i personalerummet ☺



|   |
|---|
| <b>Deltagere</b><br>Søren Damsgaard, Christina Andersen, Marie Bjerre, Anette Bruun Rasmussen (med til punkt 2 + 5 – 8), Allan Dørr, Stine Øllegaard Raaby Magnussen, Louise Kragh Petersen, Helle Bull, Pia Bendixen, Anna Falk 8.a, Gitte Kondrup |
| <b>Referent:</b> Pia Bendixen   |
| <b>Forplejning:</b> sandwich , kaffe/te, vand (og måske lidt chokolade☺)  |
| <b>Afbud:</b> Kathrine Havelund   |

OBS!!

**BRUG INDGANGEN V. AULA** (indkørsel fra Møllevej)

| Tema  | Sagsfremstilling  |
|---|---|
| 1.<br>Gennemgang af dagsorden   | Søren gennemgik dagsordenen og den blev godkendt  |
| 2. Økonomi<br><br>Bilag:<br>- <b>Styringsværktøj 24 og detailbudgetbudget</b> | Ledelsen er i meget tæt dialog med økonomiafdelingen. Pia og Gitte holder møde med dem hver måned.<br><br>Gitte gennemgik styringsværktøjet <ul style="list-style-type: none"> <li>• Efter dialog med økonomi har vi sat ekstra midler af til vikar. Vores sygefravær er på omkring 4%, så det er ikke alarmerende, men vikarer bliver også brugt til særlige støtteopgaver.</li> <li>• Januar måned ligger i forhold til vores styringsværktøj lidt under det forventede forbrug.</li> <li>• Økonomigruppen mødes den 26. februar.</li> <li>• Genopretningsplanen er endnu ikke godkendt rent politisk.</li> </ul> |

|  |   |
|--|---|
|  | <p>Vi har fået svar fra Uddannelse, Børn og Familie udvalget i forhold til, at de ville tage vores ansøgning vedr. underfinansiering af vores busser til specialklasserne op til genovervejelse. Udvalget svarede igen, at de ikke ønsker at refundere det manglende til busdrift for årene.</p> <p>Vi tager deres (seneste) svar til efterretning og påtænker at afgive et svar retur, da der fortsat er uafklarede spørgsmål, som vi ønsker svar på.</p> <p>Konklusion: vi laver en henvendelse til UBF, hvor vi udtrykker vores forundring, men tager deres beslutning til efterretning.</p>   |
| <p><b>3. dialogmøde</b></p>  | <ul style="list-style-type: none"> <li>- Der er dialogmøde 25. april, fælles for dagtilbud og skole.</li> <li>- Torsdag d. 8. februar er der formøde for formændene, hvor der sættes en retning for dagsordenen. En del af dagsordenen vil være en drøftelse af, at specialområdet skal gentænkes. Har vi nogle input til dialogmødet, som Søren kan tage med til formødet?</li> </ul> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Det kunne være spændende at drøfte, hvilken ramme vi har for at skabe tilknytning til børnene? Er rammen som den skal være?</li> <li>• Overgange – er rammen så vi kan lave de bedste overgange?</li> <li>• Efteruddannelse inden for specialområdet.</li> <li>• Hvordan kan vi få socialrådgivere og socialpædagoger tættere på dagtilbud og skoleområdet på specialområdet.</li> <li>• Visitationsprocessen - hvordan gør vi den mere smidig, så børn ikke skal vente så længe.</li> <li>• Et godt SFO tilbud til specialklassebørn.</li> </ul> <p>Der er desuden indkaldt til en workshop 14/3 kl. 14 - 17 i mangfoldige børnefællesskaber, hvor man skal drøfte hvilke muligheder der er, sådan at vi kan gøre det bedre for børn med særlige behov, både inden for almen- og specialområdet.</p> |
| <p><b>4. Bestyrelsesvalg</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>Regler om valg af forældrerepræsentanter til skolebestyrelse</b></li> </ul> | <p><b>Vi står over for et valg til bestyrelsen, og ”Regler om valg af forældrerepræsentanter til skolebestyrelsen” er vedhæftet.</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Alt det praktiske sørger Gitte og Karina (vores skolesekretær) for.</li> <li>• Valgbestyrelsen består af Søren, Gitte (som sekretær) og Marie.</li> <li>• Der skal være valg møde den 12. marts kl. 16.30.</li> </ul>   |

|   |  |
|---|--|
|   | <p>konstituerende møde 27. maj kl. 16.30.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• På valg er<br/>Christina (genopstiller ikke)<br/>Kathrine (genopstiller)<br/>Marie (genopstiller)<br/>Søren kontakter vores suppleanter, for at høre om de vil stille op.</li> </ul> <p><b>Hvordan får vi fortalt om bestyrelsesarbejdet, sådan at vi kan få folk til at stille op.</b><br/>Alle gør en aktiv indsats for at få fortalt, at der er valgmøde den 12. marts og få forældre til at komme.<br/>Der hænges plakater op ved skolens indgangsdøre.</p>   |
| -   | - Vi spiser sandwich og hygger ☺   |
| <b>5. Adfærd</b>  | - Gitte fortæller, at mellemtrinnet havde et tema på deres afdelingsmøde: Hvilken kultur ønsker vi for eleverne og hvordan kommer vi derhen? Bestyrelsen drøftede, hvordan vi kan arbejde med det på hele skolen, og hvordan bestyrelsen kan bakke det op.   |
| <b>6. Nyt fra elevrådet</b>   | <p>* Har nedsat et lille udvalg i forhold til at oprette en brevkasse.<br/>* Arbejder med skolefesterne – mellemtrinnet har cowboytema og udskolingen har galla med et twist af casinotema.<br/>* UMR repræsentanterne vil sætte et arbejde i gang, der tager udgangspunkt i trivselsundersøgelsen</p>   |
| <p><b>7. orientering</b></p> <p><b>Hvad rør sig blandt personalet?</b></p> <p><b>Hvad rør på sig i kommunen/politisk/økonomisk/lokalt</b></p> | <p>Louise, Helle:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Økonomi fylder meget. Stemingen er god, men der er også bekymring. Alle forsøger at finde konstruktive løsninger og passe på hinanden.</li> <li>• Henvendelse fra 8. klasses team omkring konfirmationsforberedelse. De er rigtig trætte af, at det gør et stort indhug i skolens timer, særlig når de ikke bruger de gode morgentimer.</li> </ul> <p>Gitte:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Skoleudviklingssamtalen, der skulle have været den 6/2-24, er blevet udsat til den 13/3 kl. 10</li> <li>• Vi er i gang med en trivselsundersøgelse blandt personalet</li> <li>• Der har været forældremøde på 8. årgang, da de 3 klasser skal lægges sammen til 2 efter sommerferien</li> </ul> |

|  |  |
|--|--|
| <p><b>Hvad rør sig i støtteforeningen/i lokalsamfundet/blandt skolebestyrelser...?</b></p> | <ul style="list-style-type: none"> <li>• Der er blevet ansat 2 personer på hver 20 timer til SFO'en og en skolepædagog (både skole og SFO) til 32 timer i stedet for Adam, der sagde op og stoppede med udgangen af januar.</li> <li>• Meddelelsesbogen har vi evalueret på – der er mange gode muligheder i den, men der er ikke så mange forældre der ser den, så vi skal arbejde på at give den mere relevans løbende</li> </ul> <p>Der spørges ind til udbuddet til 3. klasseseleverne i SFO'en – det går SFO personalet i gang med at udvikle, når de er fuldtallige.</p> <p>Støtteforeningen:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Søren fortæller, at der er to, der er i gang med at se på skaterbanen. De er i fuld gang med at søge fonde, og ar også fundet lidt penge. De har noget lokalopbakning fra kommunen.</li> <li>• Søren har aftalt et møde med ovennævnte to i forhold til at køre støtteforeningen videre.</li> </ul> |
| <p><b>8. Eventuelt</b></p>   | <p>- Eventuelt er til <i>korte</i> bemærkninger.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Red Barnet har en ambassadørordning, hvor man kan få noget materiale, som man evt. kan bruge i trivselsøjemed → vi besluttede at sætte det på næste bestyrelsesmøde</li> <li>• Forslag til et kommende punkt: Der er kommet anbefalinger til skærmb brug i dag.</li> </ul> <p>Sager, der skal behandles på bestyrelsesmødet, skal være formanden i hænde minimum 8 dage før mødet, så det er muligt at omprioritere sags punkterne på dagsordenen. Kan det ikke vente, kan der indkaldes til ekstraordinært bestyrelsesmøde.</p>   |

